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Zápis z 15. jednání rady spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s., 

konané dne 17. 12. 2015 od 15 hod. v Jičíně 

 
Přítomni: 
Členové rady dle prezenční listiny 

Omluven: SDH Vitiněves, Město Jičín 

Host Mgr. Kamila Kabelková, vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD 

 

Program: 
1. Zahájení, usnášeníschopnost 

2. Výběrové řízení na nové pracovníky 

3. Strategie MAS 2014 – 2020 

4. Standardizace 

5. Spolupráce obcí – SMS ČR 

6. Režijní náklady MAS – spoluúčast 

7. Předfinancování nákladů spolku 

8. Cyklostezka po území Mariánské zahrady 

9. Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín – stav 

10. Různé 

11. Závěr 

 

Ad. 1) 
Jednání zahájil předseda spolku p. J. Drška, přivítal přítomné členy rady a vedoucího 

zaměstnanec pro realizaci SCLLD, pí. Mgr. K. Kabelkovou. Omluveni SDH Vitiněves a 

Město Jičín. Přítomni 3 členové rady, která je tímto usnášeníschopná. Po té nechal schválit 

program jednání. 

Pro: 3, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: Program jednání byl schválen. 
 

Ad. 2) 
Proběhlo výběrové řízení na nové pracovníky spolku. Po vyhodnocení zaslaných nabídek a 

životopisů od uchazečů dostali zadání vypracovat úkol, který měl vyzkoušet jejich znalost 

problematiky. Stanoveny byly dvě zadání - pro projekt MAP a pro práci v rámci strategie 

SCLLD a operačních programů. Pro projekt MAP osloveno 8 uchazečů a pro strategii 6 

uchazečů. Na pohovor pak byly pozvány dva uchazeči pro projekt MAP a tři uchazeči pro 

strategii. Vybrána pro strategii na PRV byla paní Ing. Jana Vaníčková. Pro projekt MAP nikdo. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 3) 
V rámci dalších kroků tvorby strategie SCLLD je nutno vytvořit finanční plán a zjistit potřeby 

obcí a dalších subjektů pro čerpání dotací z jednotlivých operačních programů - IROP, PRV, 

OP Zaměstnanost. Rada po diskuzi schválila termín a místo konání veřejného projednávání. 

Uskuteční se 12. 01. 2016 od 16 hod. v Bukvici. Manažerka zajistí a přednese prezentaci 

jednotlivých operačních programů. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
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Ad. 4) 
Proces standardizace byl pro naši MAS ukončen s kladným výsledkem a tím jsme získali 

patřičnou certifikaci pro podání žádosti o podporu na strategii SCLLD k realizaci. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 5) 
Vedoucí zaměstnankyně pro SCLLD informovala radu o skončení projektu k 30. 11. 2015 

v rámci, kterého vznikla Strategie spolupráce obcí (projektu SMS ČR). Strategie spolupráce 

obcí nabízí možnosti spolupráce s obcemi a případný servis pro ně, který by mohl spolek dělat 

a tím získat nějaké finanční prostředky použitelné na financování spoluúčasti režijních 

nákladů. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 6) 
Dle metodických pokynů o způsobu financování režijních a animačních nákladů spolku při 

realizaci strategického plánu v období 2014 – 2020, bude třeba spolupodílení ve výši 5% tj. 

cca 100 000 Kč ročně. Je třeba najít způsob jak zajistit tyto prostředky. Nebude to možné 

prací těch zaměstnanců, kteří budou placeni z dotace na režijní výdaje ke strategii. 

Nabízí se práce pro obce v rámci Strategie spolupráce obcí, jak bylo řečeno v předchozím 

bodě. Mohlo by dojít k úpravě výše členských příspěvků. Tato cesta asi bude neschůdná. Je 

vedeno jednání mezi KS MAS a KHK o možnosti použití každoroční dotace na tento podíl. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 7) 
Je vedeno jednání se zástupcem české spořitelny o způsobu předfinancování režijních nákladů 

spolku formou úvěru. NS MAS ČR uzavřela s Českou spořitelnou dohodu o výši úroků a 

dalších podmínek úvěru. Členská schůze přijala usnesení o přijetí překlenovacího úvěru ve 

výši 600 000 Kč. Tento úvěr, ale nemůže být čerpán, neboť nebyla v termínu do 24. 11. 2015 

podána žádost o dotaci na projekt MAP. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 8) 
Královehradecký kraj (KHK) vyhlásil dotační titul na realizaci cyklostezek. Nositelem 

projektu (příjemcem dotace) mohou být pouze svazky obcí. Na valné hromadě svazku obcí 

Mariánská zahrada předseda Klubu českých turistů Jičín, Mgr. J. S. Kaizer, přednesl 

zpracovaný návrh na záměr se k tomuto projektu přihlásit. Mariánská zahrada by musela být 

žadatel a příjemce dotace. Nabízí se obnovení záměru vyznačit trasy Greenway Mrlina nebo i 

dalších. Pro další postup je třeba, zjistit zda připravený záměr je financovatelný z dotace 

KHK. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 9) 
O stavu podáním žádosti o dotaci na projekt MAP informoval vedoucí zaměstnanec pro 

realizaci SCLLD. Pracujeme na tom, aby žádost o dotaci byla podána v termínu do 1. 2. 2016. 

Už byly osloveny všechny školy k podpisu souhlasu se zapojením do projektu MAP. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
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Ad. 10) 
V bodě různé byly diskutovány aktuální problémy spolku. 

 

Ad. 11) 
Předseda OZJ z. s. poděkoval všem za spolupráci a činnost pro spolek v uplynulém roce 2015 

a popřál všem pohodové svátky vánoční, hojnost zdraví a pracovních i osobních úspěchů v 

roce 2016. 

 

 

Zapsal: J. Drška 
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